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نقشه برداری معادن به صورت 
دوره ای انجام می شود

گزارش  به   : مولوی   ابتکار  خبرنگار  شهرکرد 
و  چهارمحال  صمت  سازمان  روابط عمومی 
بختیاری رضا محتمشی 28 تیرماه در جلسه ای با 
رئیس و کارشناسان حوزه معدن سازمان صمت 
تمرکز  اینکه  بر  تاکید  با  بختیاری  و  چهارمحال 
خوبی بر روی مسائل و مشکلات حوزه معادن 
وجود دارد، اظهار کرد: دغدغه ها و گلایه مندی ها 
نشان دهنده دلسوزی برای بهبود وضعیت موجود 
است. معاون معادن و فرآوری مواد وزارت صمت 
از  حضوری  به صورت  مستمر  پیگیری  افزود: 
معاونت های  وزارتخانه برای حل مشکلات بسیار 
موثر است، تعارفات را کنار بگذاریم، ایرادات برای 
اصلاح بیان شود. وی با اشاره به اینکه برای حل 
مشکلات و مسائل باید در گام اول هر مسئله ای 
به صورت جداگانه مکتوب و ارسال شود، گفت: 
این کار پیگیری و حل مشکل را تسهیل می کند. 
محتشمی پور در خصوص سامانه کاداستر اراضی 
که مشکلاتی را برای برخی معادن در حوالی مرز 
دو استان ایجاد کرده است، یادآور شد: معادن 
نمی تواند بر اساس مرز سیاسی و منابع طبیعی 
باید در سطح کلان  این موضوع  تقسیم شود، 
مورد بررسی قرار بگیرد. معاون معادن و فرآوری 
مواد وزارت صمت تاکید کرد: در بخش دولتی 
هر  باشیم،  موجود  قوانین  تابع  باید  عمومی  و 
اقدامی باید با استناد به قانون باشد، قانون مسیر 
کرد:  بیان  وی  است.  کرده  مشخص  را  حرکت 
دستورالعمل کشوری  یک  معادن  نقشه برداری 
است،  شده  اجرا  نیز  استان  چند  در  و  است 
نقشه های دوره ای باید از معادن تهیه شود، در 
ابتدا با پهباد نقشه برداری انجام می شود و بعد از 
حدود پنج سال این نقشه برداری با ماهواره انجام 
خواهد شد.محتشمی پور خاطرنشان کرد: وقتی 
اکتشاف  و  معادن  در حوزه  کارشناسی  نظر  به 
سایر  و  محدوده  اصلاح  برای  نظر  این  برسید، 
موضوعات برای بررسی به معاونت امور معادن 
نظر  کارشناسی  نظرات  بر  عموما  شود،  ارسال 
مثبت وجود دارد. رضا محتشمی پور در دیدار با 
غلامعلی حیدری- استاندار چهارمحال و بختیاری 
نیزبا بیان اینکه هدف از سفرهای استانی آشنایی 
با مسائل و مشکلات است، اظهار کرد: استانداران 
می توانند کمک بزرگی به توسعه در بخش معادن 
کنند. معاون امور معادن و فرآوری مواد وزارت 
صمت با تأکید بر اینکه در حوزه انرژی در کشور 
مواجه هستیم، گفت:  قوی  فقدان سیاست  با 
وضعیت خوبی در حوزه انرژی نداریم، افق پیش 
رو کاهنده است. وی افزود: نباید آینده صنایع 
تا حدودی  انرژی  آینده  بزنیم،  گره  انرژی  به  را 
متفاوت است، باید سهم صنایع انرژی بر کاهش 
دارند،  بالایی  مصرف  فولادی  صنایع  کند،  پیدا 
توسعه این صنایع تا حدودی نگران کننده  است. 
محتشمی پور با بیان اینكه احیای معادن راکد در 
دستور جدی وزارت صمت قرار دارد، خاطرنشان 
کرد: این کار با همکاری سازمان ایمیدرو در حال 
انجام است، باید معادن راکد به سرعت تعیین 
تکلیف شوند. معاون امور معادن و فرآوری مواد 
وزارت صمت با اشاره به اینکه احداث واحدهای 
فرآوری معادن یک ضرورت محسوب می شود، 
خاطرنشان کرد: احداث این واحدها برای بالا بردن 
اولویت  در  معدنی  محصولات  اقتصادی   ارزش 
وزارت صمت قرار دارد. وی بیان کرد: در حوزه 
تولید ورق های فولادی در کشور با کمبود مواجه 
حوزه  این  در  تولید  افزایش   برای  باید  هستیم، 

ظرفیت سازی صورت بگیرد.

مسابقه دوستانه بین تیم های 
تیراندازی دختران گازاستان های 

گلستان ومازندران
تیم  آمادگی  سطح  وارزیابی  ارتقاء  باهدف   
گاز  شرکت  سال   25 زیر  دختران  تیراندازی 
استان گلستان ، مسابقه دوستانه ای به صورت 
رفت و برگست در دو رشته تفنگ و تپانچه با 
برگزار  مازندران  استان  گاز  بانوان  تیرانداز  تیم 
گازگلستان  تیراندازان  مسابقات  .دراین  گردید 
آمادگی  منظور  به  و  توانایی  با هدف سنجش 
تیراندازان  با  دوستانه  محیطی  بیشتردریک 
گازمازندران به رقابت پرداختند و میزان آمادگی 
زدند. محک  رقبا  سایر  به  درمقایسه  را  خود 
مسابقات  دراین  گازگلستان  ورزشکار  دختران 
تحت نظرخانم قنادان ازمربیان ارزنده و مسئول 
آموزش هیئت تیراندازی استان حضوری شایسته 
داشتند وتوانستند دررقابت با تیم مقابل ، نتایج 
نمایند.   درمرحله رفت خانم  خوبی را کسب 
فاطمه ریاحی در رشته تپانچه وساجده ریاحی 
دررشته تفنگ از فرزندان همکار سعید ریاحی 
موفق شدند  مخابرات شرکت  واحد  در  شاغل 

هرکدام جداگانه مقام سوم را کسب نمودند.

مدیر عامل شرکت مهندسی آب و 
فاضلاب کشور:

اهمیت و توجه به موضوع مدیریت 
مصرف آب در استان مرکزی 

ستودنی ست

اتابک جعفری در برنامه های سفر یک روزه 
خود به استان مرکزی، ضمن تشریح اقدامات 
انجام شده به بحث و تبادل نظر پیرامون مسائل 
و مشکلات اجرای طرح های آب و فاضلاب و 
و  تسریع  بر  و  پرداخته  لازم  راهکارهای  ارائه 
اجرا  دست  در  های  پروژه  اجرای  در  تسهیل 
تاکید کرد.  وی با اشاره به نگاه ویژه وزارت نیرو 
به بهرمندی شهروندان از خدمات مطلوب تر 
و پیشرفت سریع طرح های آب رسانی افزود: 
نسبت به وضعیـت منابـع آبی و ظرفیتهـای عرضـه 
و تقاضـای آب در نقـاط مختلـف اسـتان مرکزی، 
و  شـهری  مشـترکین  به  توجهی  قابل  خدمات 
روسـتایی ارائـه شـده اسـت.  مدیر عامل شرکت 
طرح  اجرای  کشور  فاضلاب  و  آب  مهندسی 
جهــاد آبرســانی را فرصــتی بزرگ بـرای خدمـت بـه 
روسـتاییان و رفع تنش از 20 هزار روستای بالای 
نفر  میلیون  با مجموع جمعیت 10  خانوار   20
اعلام کرد و اظهار داشت: در اینده ای نزدیک و 
با بررسی و پیگیری های به عمل آمده روستاهای 
جدیدی که فاقد آب و تأسیسات آبرسانی و یا 
به نوعی با تنش آبی مواجهند شناسایی و به 
این طرح افزوده خواهند شد. وی افزود: یکی از 
الویت های دولت مردمی رفع محرومیت زدایی و 
تامین آب اشامیدنی سالم و بهداشتی است و در 
این راستا اجرای طرح های آب و فاضلاب با هدف 
ایجاد زیرساخت های آبرسانی لازم در روستاها 
استان در حال اجرا می باشد . دکتر جعفری 
های  طرح  اجرای  در  تسریع  بر  تاکید  ضمن 
آبرسانی عنوان کرد: این طرح ها باید به  صورت 
جهادی و بر اساس استانداردهای فنی با سرعت 
معقول اجرا گردد، به گونه ای که پس از اتمام 
این طرح شاهد افزایش شاخص بهره مندی کمی 
و کیفی از آب شرب روستاهای تحت پوشش و 
توسعه روستاهای محروم باشیم. وی رویكردهای 
فرهنگی استان را مبتنی بر اصل سازگاری با كم 
آبی توصیف كرد و همكاری ویژه ی شهروندان 
را در اصلاح رویه ی كنونی در مصرف آب را از 
جمله مهم ترین عوامل تاثیر گذار در جامعه 
دانست و تصریح کرد: حفاظت از منابع آب و 
استفاده درست و بهینه از آن سال هاست آغاز 
شده و آنچه در اصلاح الگوی مصرف و دستیابی 
به فرهنگ مصرف بهینه در كشور اهمیت دارد 
تبیین استراتژی و تعیین خط مشی است و لازمه 
دستیابی به این مهم حركتی حساب شده و عمیق 
از سوی دستگاه های متولی و نگاه فراسازمانی به 
این امر می باشد. وی در ادامه اظهار داشت : 
دربــاره ارزش ذاتــی و اقتصــادی آب بایــد آگاهی 
بخشــی عمومـی صـورت گیـرد. صرفه جویـی در 
مصـرف آب و رعایـت الگـوی مصـرف، یك انتخاب 
نیسـت بلكـه یك ضـرورت اجتنـاب ناپذیر اسـت. 
دکتر جعفری به توجه ویژه دولت سیزدهم به 
مسئله آب اشاره کرده و افزود: با توجه به خشک 
سالی های اخیر، دولت سیزدهم نگاه ویژه ای به 
مسئله آب دارد و با اقدامات خوب رییس جمهور 
در شورای عالی آب، قوانین خوبی تصویب و ابلاغ 
شده است و همچنین در بند ۳ تبصره 8 قانون 
بودجه سال 1۴01 دستگاه های اجرایی را مکلف 
به اجرای بازچرخانی آب و استفاده از پساب در 
صنایع کرده است و می توان برخی از صنایع آب 
بر را مجاب به استفاده از پساب نمایند و با توجه 
به اینکه در استان مرکزی صنایع بزرگی وجود 
دارد، این طرح می تواند در امر مدیریت مصرف 
آب و همچنین حل مشکل کم آبی کمک شایانی 
نماید . ایشان با اشاره به تولید بیش از 1100 لیتر 
پساب در تصفیه خانه فاضلاب اراک بر ضرورت 
استفاده از این ظرفیت برای تامین آب در بخش 

صنعت،  فضای سبز و کشاورزی تاکید نمود.

درخشش زنان در جشنواره     
رسانه های یزد

سومین  برگزیدگان  مقدم-  صادقی  یزد- 
جشنواره فصلی رسانه های استان یزد با حضور 
معاون مطبوعاتی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

در یزد معرفی و مورد تجلیل قرار گرفتند. 

 مهرداد کیانی در آیین رونمایی از مرحله نخست 
واگذاری ناوگان حمل و نقل عمومی ) 22 دستگاه 
ون تاکسی و 15 دستگاه اتوبوس( که در محوطه تالار 
شهیدان نژاد فلاح برگزار شد، اظهار داشت: کلانشهر 
کرج سالیان سال منتظر توسعه ناوگان حمل و نقل 
دوره  محترم  اعضای  همراهی  با  که  بوده  عمومی 

ششم این اتفاق در حال رقم خوردن است.  
برنامه ریزی صورت  و  تدبیر  با  اینکه  بیان  با  وی 
نقل عمومی  و  ناوگان حمل  اکنون ظرفیت  گرفته 
کلانشهر کرج به دو برابر افزایش پیدا کرده است، 
نقل  و  حمل  ناوگان  توسعه  دارم  اعتقاد  گفت: 

عمومی به برقراریِ عدالت اجتماعی منجر می شود.
وی ادامه داد: ارزش ناوگانی که به توسعه حمل 
و نقل عمومی کلانشهر کرج تزریق شده یک هزار 
و 200 میلیارد تومان است که نشان می دهد اعضای 
به  ویژه ای  نگاه  شهری  مدیریت  مجموعه  و  شورا 

توسعه حمل و نقل دارند.  
کیانی در ادامه با اشاره به برنامه ریزی برای ایجاد 
کرج،  کلانشهر  در  تی(  آر  )بی  اتوبوس  ویژه  خط 
خاطرنشان کرد: به زودی مراحل اجراییِ خط ویژه 

اتوبوس به طول ۳0 کیلومتر آغاز می شود.  
وی به موضوع پروژه قطار شهری نیز اشاره کرد و 
یادآور شد: مردم کرج بعد از حدود 20 سال امروز 

شاهد راه اندازی آزمایشی قطار شهری هستند.  
شهردار کرج ادامه داد: قطعا با فعالیت رامِ دوم و 
اتصال مترو کرج به تهران، شاهد جهش ویژه ای در 

توسعه حمل و نقل عمومی خواهیم بود.  
به گفته شهردار کلانشهر کرج ۷5 میلیارد تومان 

به صورت نقدی برای خرید ونَ پرداخت شده است
رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: با حمایت 
های اعضای شورای شهر 22 دستگاه ون تاکسی و 
15 دستگاه اتوبوس به ناوگان حمل و نقل عمومی 

کلانشهر کرج افزوده شد.
=علی قاسم پور در آئین رونمایی از مرحله نخست 
واگذاری ناوگان حمل و نقل عمومی که در محوطه 
سالن شهیدان نژادفلاح برگزار شد، ضمن قدردانی 
و  شهر  شورای  اعضای  های  پیگیری  و  زحمات  از 
مجموعه مدیریت شهری اظهارداشت: در تصویب 
توسعه  به  توجهی  قابل  رقم   1۴02 سال  بودجه 
ناوگان حمل و نقل عمومی تخصیص یافت که این 
موضوع نشان دهنده توجه ویژه اعضای شورای شهر 
و مدیریت شهری به حوزه عمرانی و حمل و نقل 

عمومی در کرج است. 
یک  قیمت  کرج   شهر  اسلامی  شورای  رئیس 

دستگاه اتوبوسی که به ناوگان حمل و نقل عمومی 
شهر کرج اضافه می شود را حدود هفت میلیارد 

تومان اعلام کرد و 
اذعان کرد: امسال بودجه ای در حدود دو هزار 
که  شود  می  هزینه  حوزه  این  در  تومان  میلیارد 
بسیاری در مرحله مناقصه قرار دارند که از جمله آن 
ها می توان به پروژه راه اندازی خط بی آر تی اشاره 

کرد که ۳0 کیلومتر طول و 1۹ ایستگاه دارد.
قاسم پور با اشاره به اجرای این پروژه در دو فاز 
افزود: تلاش ما بر این است که پس از راه اندازی 
ایستگاه متروی شهید سلطانی، تا 22 بهمن سال 
جاری، خط اتوبوس تندرو که از حصارک تا میدان 
شهید سلطانی را پوشش می دهد، با تزریق سهم 
مالی دولت به بهره برداری برسد تا عبور و مرور مردم 

تسریع و از بار ترافیکی شهر کاسته شود.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به افزایش 
جمعیت و میزان مهاجرت های بی رویه به استان 
در کرج،  زیرساخت های شهری  کرد:  بیان  البرز، 
متناسب با افزایش جمعیت آن نیست در واقع در 
زمینه زیرساخت ها همیشه عقب تر از رشد جمعیت 
با  امیدواریم  که  هستیم  کلانشهر  این  در  شهری 
افتتاح خطوط متروی درون شهری و بی آر تی بتوانیم 
به میزان قابل توجهی از مشکلات مردم این شهر و 

استان بکاهیم.
به  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  پور  قاسم 
پیگیری  حال  در  که  ای  حاشیه  پارک  ساماندهی 
توسط اعضای شورای اسلامی شهر کرج و در مرحله 
اجراست اشاره کرد و گفت: ساماندهی پارک حاشیه 

ای یکی دیگر از اقدامات خوبی است که در راستای 
شده  انجام  شهر  در سطح  ترافیکی  مشکلات  رفع 
است و امید آن می رود که اتمام این موضوع، بتواند 
در تسهیل در حوزه حمل و نقل عمومی و کاهش 
آمدهای درون شهری،  و  مشکلات مردم در رفت 

موثر باشد.
وی ضمن قدردانی از تلاش های همه مسئولان و 
مدیران شهری و استانی در به ثمر رسیدن پروژه های 
عمرانی، تاکید کرد: امروز سهم 50 درصدی دولت 
در پروژه بزرگراه شمالی توسط وزارت راه و شهرسازی 
به لایحه ای تبدیل و به هیات دولت ارائه شده که 
امید است با توجه به بودجه های تزریقی و ۶۹0 
میلیارد تومان ردیف بودجه شهری منهای تملکات، 

از ظرفیت های ملی و تهاتری نیز بهره گیری شود.

آیین رونمایی از مرحله نخست واگذاری ناوگان حمل و نقل عمومی؛

وده شد ج افز ۳۷ دستگاه اتوبوس و ون به ناوگان حمل و نقل عمومی کر
شهردار کرج با اشاره به رونمایی از ۳۷ دستگاه خودروی حمل و نقل عمومی در کرج گفت: در ماه های اخیر کارِ خرید 200 دستگاه اتوبوس انجام 

شده که به مرور به ناوگان حمل و نقل عمومی کلانشهر کرج افزوده خواهد شد.

کلانشهر کرج 
سالیان سال 

منتظر توسعه 
ناوگان حمل 

و نقل عمومی 
بوده که با 

همراهی اعضای 
محترم دوره 

ششم این اتفاق 
در حال رقم 
خوردن است

کاظم تیمورزاده اعلام کرد
صدور معاینه فنی برای ۲۴ هزار و ۱۶۰ دستگاه سنگین 
آذربایجان شرقی - فلاح: معاون حمل و نقل 
جاده  نقل  و  حمل  و  راهداری  کل  اداره 
در  گفت:  شرقی  آذربایجان  استان  ای 
سه ماهه اول سال 1۴02 با نصب سه 
هزار و 21۴ عدد شبرنگ، یک هزار و 
۶0۷ دستگاه انواع ناوگان حمل و نقل 

عمومی استان آشکارسازی شده است.
کاظم تیمورزاده با اعلام این خبر اظهار 
کرد: ۹8۹ دستگاه انواع ناوگان کمتر از 1۳ 
متر و ۶18 دستگاه ناوگان بیش از 1۳ متر طول در 

این طرح آشکارسازی شده است.
وی همچنین از صدور معاینه فنی برای 2۴ هزار و 1۶0 دستگاه ناوگان 
نیمه سنگین و سنگین خبر داد و گفت: در بهار امسال یک هزار و ۷۹۳ 

مورد پروانه عبور بارهای ترافیکی هم صادر شده است.
معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
آذربایجان شرقی بر جدیت این معاونت برای برخورد با تخلفات تاکید 
کرد و گفت: 25۳ مورد تخلف شامل 185 مورد تخلف رانندگان، ۴8 مورد 
تخلف شرکت ها و 20 مورد تخلف مالکان رسیدگی شده و برخورد لازم 

انجام شده است.
تیمورزاده همچنین افزود: در مدت مذکور به دو هزار و 1۳۹ مورد تخلف 

اضافه بار هم رسیدگی شده است.

استاندار البرز در ستاد انتخابات استان: 
شان خود را از خدمت به مردم می گیریم

نماینده عالی دولت در استان البرز از مدیران 
استان خواست تا خدمت به مردم و تلاش 
برای ارتقا و کسب رضایتمندی در جامعه 

را سرلوحه امور خود قرار دهند.
ستاد  جلسه  در  عبداللهی  مجتبی 
در سالن جلسات  که  استان  انتخابات 
حوزه استاندار برگزار شد، با بیان اینکه 
به  موظف  نظام  کارگزاران  عنوان  به  ما 
خدمتگزاری به مردم هستیم، افزود: ماهیت 
و شان جایگاه های ما در مسئولیت های مختلف از 
خدمت به مردم شکل می گیرد. وی خطاب به مدیران استان، ادامه داد: 
بر این اساس باید در بطن جامعه و رابطه ای تنگاتنگ با مردم باشید و از 

نزدیک برای مشکلات و مطالبات، چاره جویی و اتخاذ تدبیر کنید.
عبداللهی در این نشست بر ضرورت اجرای فرامین مقام معظم رهبری 
)مدظله العالی( مبنی بر برگزاری انتخاباتی با امنیت کامل و ایجاد بسترهای 
مشارکت حداکثری و رقابت سالم تاکید کرد و بهره گیری از ظرفیت اقشار 
فرهنگیان،  دانشگاهیان،  مدارس،  روحانیون،  جمله  از  جامعه  مختلف 

بازاریان و ... در راستای برگزاری پرشور انتخابات یک اصل مهم دانست.
وی گفت: تمامی اعضا باید اشراف کامل به بخشنامه ها و دستورالعمل 
های ستاد انتخابات کشور در برش های استانی داشته باشند و اجرای دقیق 

آنها را مد نظر قرار دهند.

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی خراسان شمالی :
اجرای حدود 300 برنامه در راستای جوانی جمعیت

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی خراسان 
شمالی با بیان اینکه جمعیت از مباحث مهم 
اجتماعی و اقتصادی در هر جامعه و از 
مولفه های اقتدار و استحکام ساخت 
درونی هر جامعه است، اعلام کرد: در 
راستای اجرای قانون جوانی جمعیت، 
تمرکز بخشی از اقداماتبر فرهنگ سازی 
و ۳  گذاشته شده  فرزندآوری  زمینه  در 
ماه نخست امسال 288 برنامه فرهنگی اجرا    

شده است. 
دکتر محمدرضا اکبری در گفت و گو با ابتکار با اینکه در مسئله جمعیت 
و فرزندآوری به فعالیت های فرهنگی و هنری به طور ویژه توجه شده 
است، افزود: در مدت زمان اعلام شده 5۴ پیاده روی خانوادگی با حضور 
دانشجویان، دانش آموزان، خانواده ها و ....، 5۹ غرفه ترویج فرزندآوری 
در اماکن مذهبی، تفریحی و ... و 1۷5 مسابقه نقاشی، ورزشی، داستان 

نویسی و ... برگزار شده است.
وی با بیان اینکه دانشگاه علوم پزشکی استان،گام های مهمی در زمینه 
جوانی جمعیت، برداشته است، گفت: برگزاری نشست های هفتگی تحت 
عنوان »قرارگاه جوانی جمعیت«، به صورت منظم و مستمر و ارزیابی 
چالش ها، و پردازش و اجرای راهکارهای عملیاتی برای پیشبرد اهداف این 

برنامه، از جمله اقدامات دانشگاه در این زمینه است.

شهردار کرج :
زباله دیگر یک تهدید و معضل نیست

جمعی از مدیران شهرداری و شورای اسلامی 
محیط  حوزه  اساتید  همراه  به  کرج  شهر 
زیست در قالب هیئتی از عملکرد دستگاه 
زباله سوز نوشهر بازدید کرده و در جریان 
جدیدترین فناوری های مرتبط با موضوع 
قرار گرفتند. شهردار کرج در جریان این 
بازدید اظهار کرد: جهان امروز زباله را 
به عنوان یک تهدید و معضل نمی شناسد 
بلکه آن را فرصتی می داند که علاوه بر امکان 
و  تولید  برای  مناسبی  بسیار  ظرفیت  درآمدزایی 
اشتغال محسوب می شود. مهرداد کیانی افزود: دستگاه های زباله سوز، یکی 
از امکاناتی هستند که با هدف بهره برداری بهینه از زباله تولید شده اند. 
نوشهر، از نخستین شهرهایی است که توانسته از طریق ساخت نیروگاه 
زباله سوز، گام بلندی برای رفع معضل زباله به عنوان یک تهدید و تبدیل 
آن به فرصت بردارد. کیانی با بیان اینکه این نیروگاه با بهره مندی از آخرین 
استانداردهای زیست محیطی و از طریق پوشش شهرهای نوشهر، چالوس و 
کلاردشت مدتی است وارد فاز تولید برق شده، ادامه داد: از این رو به همراه 
جمعی از اعضای محترم شورای اسلامی شهر و اساتید برجسته این حوزه، از 
نیروگاه مذکور بازدیدی به عمل آوردیم. وی تاکید کرد: دراین بازدید تلاش 
کردیم تا ضمن آشنایی با نحوه عملکرد دستگاه، به جدیدترین فناوری های 

موجود دنیا در خصوص موضوع زباله بپردازیم.

شهروندان حق دارند به قطعی آب گله داشته باشند

تبریز - فلاح: مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی 
با اشاره به تکمیل طرح  تامین اضطراری آب شرب تبریز از تقویت 

فشار آب شمال این شهر از اوایل مرداد ماه خبر داد.
این مقام مسوول در تشریح وضعیت تامین آب شرب تبریز، 
اظهار کرد: پیک )اوج( تولید و مصرف آب شرب در تبریز در حالت 
سر به سر قرار دارد و در هر ثانیه نیز ۶ هزار لیتر آب تولید و مصرف 
می  شود بر این اساس کمبودی در تامین آب شرب تبریز وجود 

نداشته و برنامه ای برای قطعی آب ناشی از کمبود نیز نداریم.
وی تاکید کرد: تمام قطعی های انجام گرفته در روزهای اخیر ناشی 
از اتفاقات و حوادث مربوط به خط انتقال آب بوده و به دلیل قطعی 
برق خط انتقال آب زرینه رود، که موجب شد تا تولید آب به مدت 
2 روز عقب بیافتد و در تامین آب نقاط مرتفع شهر با مشکل مواجه 

شدیم.
وی با بیان این که اکنون قطعی آب از بابت کمبود این مایع حیات 
در تبریز نداریم، گفت: شهروندان عزیز حق دارند که نسبت به 
این وضعیت قطعی آب گله داشته باشند اما بدانند که این شرایط 

ناخواسته و از دسترس ما خارج بوده است.
وی افزود: متوسط مصرف سرانه هر فرد تبریزی در هر شبانه روز 
به میزان 2۴0 لیتر بوده که ۹0 لیتر بیشتر از متوسط مصرف سرانه 
کشور به میزان 150 لیتر است و در واقع به طور متوسط هر شهروند 
تبریزی ۹0 لیتر بیشتر از شهروندان بسیاری از شهرهای دیگر کشور 
آب مصرف می کند با این حال الان تولید و مصرف آب را با حالت سر 
به سر سپری می کنیم و اگر مردم در مصرف آب تنها 10 تا 15 درصد 

رعایت کنند، می توانیم تابستان را به راحتی پشت سر بگذاریم.
وی در تشریح آخرین وضعیت سد نهند به عنوان یکی از منابع 
تولید آب تبریز نیز اظهار کرد: امسال تنها 20 درصد ظرفیت سد 

نهند پر شده و زنگ خطری برای تامین آب شهر به وجود آورد اما 
وزارت نیرو در راستای بهبود وضعیت، طرح های جایگزین ذخیره 
نهند با 100 میلیارد توان را به صورت اضطراری آغاز کرده که تعدادی 
از پروژه های مربوطه به اتمام رسیده و تعدادی نیز در مرحله انتهایی 
است. وی ادامه داد: از جمله پروژه های مربوط به این طرح، حفر و 
تجهیز 20 حلقه چاه به صورت اضطراری و ایجاد سه ایستگاه پمپاژ 
از داخل شهر به سمت شمال شهر برای رفع مشکل فشار شمال 
شهر تبریز است که قبلا زیر پوشش نهند بود و تمام ایستگاه های 
پمپاژ این طرح برای تامین فشار آب در شمال شهر تبریز حداکثر تا 
دهم مردادماه سالجاری به بهره برداری می رسد و مردم ساکن این 

منطقه از آن پس می توانند آب با فشار قوی را دریافت کنند.
وی در مورد راه های افزایش تولید آب در تبریز گفت: تنها راه و 
چاره افزایش تولید آب و آبرسانی درازمدت در تبریز، تکمیل طرح 
انتقال آب ارس به تبریز است که این طرح مشکل تامین آب در 

تبریز و شهرها و روستاهای مسیر این خط را حل خواهد کرد.
که  تبریز  جنوبی  )چرخه(  رینگ  پروژه  مورد  در  همچنین  وی 
موجب پایداری تامین آب شرب شهر خواهد شد، اظهار کرد: متولی 
این پروژه شرکت آب منطقه ای بوده و مقرر شده تا 10 مردادماه 

سالجاری بهره برداری موقت آن آغاز شود.

وندان تبریزی ۹۰ لیتر بیشتر از سایر ایرانیان آب مصرف می کنند! شهر

مدیرکل بهزیستی استان البرز با اشاره به رشد خدمات توانبخشی گفت: البرز 
هیچ دانش آموز ناشنوا و کم شنوای بدون سمعک ندارد. " وجیهه محمدی 
فلاح "در نشست خبری خود که  به مناسبت هفته بهزیستی برگزار شد  
افزود: : ۷۹ مرکز توانبخشی در البرز داریم و 2 مرکز برای ارایه خدمت به 
کودکان کار افتتاح شده، در حالیکه 1۶ دستگاه در این راستا مسوولیت 
دارند. وی به رشد ۴1 درصدی اعتبارات البرز اشاره کرد و گفت: یکی از 
بحرانی ترین مساله مددجویان، مسکن است و اقداماتی برای رفع آن در 
دستور کار است. محمدی فلاح افزود: 1۶2 هزار نفر از خدمات ما در البرز 
بهره مند می شوند که جامعه خدمتی ما معلولان، بانوان سرپرست خانوار، 
کودکان بی سرپرست، بدسرپرست و افراد داری سوء مصرف مواد مخدر است. وی 
گفت: با ناترازی منابع مواجه هستیم و تکثر جامعه خدمتی بهزیستی با منابع همخوانی ندارد. محمدی با 
اشاره به اینکه کمبود منابع با حضور خیرین پوشش داده می شود، افزود: استان البرز مشکلات متعددی 
دارد که همجواری پایتخت از جمله آن است. مدیرکل بهزیستی البرز تاکید کرد: نگاه ما تحولی بوده و 

برنامه های بهزیستی البرز منطبق با سند تحول دولت تدوین شده است. محمدی فلاح گفت: در دولت 
سیزدهم در البرز به حوزه اجتماعی توجه ویژه شده و فعالیت های بهزیستی تسهیل شده است. وی افزود: 
مددجویان دارای چند قلو، معلولان و بانوان سرپرست خانوار در گذشته پشت نوبت خدمت می ماندند. 
محمدی فلاح گفت: سال گذشته ۶ هزار نفر پشت خدمت توانبخشی بودند اما خوشبختانه امروز این 
رقم به صفر رسیده است. مدیرکل بهزیستی استان البرز افزود: ۷۹ مرکز توانبخشی در البرز به معلولین، 
سالمندان و بیماران اعصاب و روان ارایه خدمت می کنند. وی با اشاره به اینکه 5۷ مجموعه از مراکز 
مذکور، شبانه روزی هستند، اظهار کرد: ظرفیت اسمی آنها چهار هزار و ۴۳ نفر است. محمدی فلاح گفت: 
پرداخت یارانه حق پرستاری در دستور کار قرار گرفته است که رقم آن سال گذشته یک و نیم میلیون تومان 
به ازای هر فرد بود. وی با اشاره به اینکه رقم مذکور امسال به 2 میلیون و 100 هزار تومان رسیده است، 
افزود: البته رقم متناسب با تورم نیست. مدیرکل بهزیستی البرز به رشد 11۹ درصدی اشتغال در البرز اشاره 
کرد و گفت: هزینه درمان هم از 500 میلیون تومان به 2 میلیارد تومان رسیده است. مدیرکل بهزیستی 
البرز در ادامه بیان کرد: شمار کمپ های ترک اعتیاد این استان از ۹1 کمپ باتوجه به گزارش های خدمتی 

نامناسب که از این کمپ ها بوده به 51 مورد رسید.

مدیرکل بهزیستی استان البرز :
البرز دانش آموز ناشنوا و کم شنوای بدون سمعک ندارد 


